



CHAPITRE 124

CHAPTER 124

Loi relative à l'admission de Charles-Eugène Frenette comme membre de l'Institut des comptables agréés de Québec

An Act respecting the admission of Charles-Eugène Frenette as member of the Institute of Chartered Accountants of Québec

[Sanctionnée le 22 mars 1948]

[Assented to, the 22nd of March, 1948]

Préambule.

ATTENDU que Charles-Eugène Frenette a représenté par sa pétition:

Que depuis plus de seize ans il a pratiqué à son compte comme comptable public dans la province de Québec, comme moyen principal de gagner sa vie;

Qu'il est citoyen canadien;

Que le requérant, Charles-Eugène Frenette, après avoir terminé ses études commerciales et classiques, a suivi des cours de comptabilité à l'École des Hautes Études Commerciales de Montréal dont il a obtenu en 1941, un diplôme de la section "comptables";

Qu'en 1946, il a adressé une requête écrite à l'Institut des comptables agréés de Québec, pour être admis comme membre de cet Institut et qu'il a soumis au conseil de cet institut le présent projet de loi;

Que les qualifications du requérant, ses connaissances théoriques et pratiques et l'équité justifient sa demande d'être admis membre de l'Institut des comptables agréés de Québec, sur paiement des honoraires d'admission ordinairement exigibles;

Attendu qu'il convient de faire droit à cette demande;

A ces causes, Sa Majesté, de l'avis et du consentement du Conseil législatif et de l'Assemblée législative de Québec, décrète ce qui suit:

Preamble.

WHEREAS Charles-Eugène Frenette has, by his petition, represented:

That for more than sixteen years he has practised as a chartered accountant under his own name in the province of Québec, as his principal means of livelihood;

That he is a Canadian citizen;

That the petitioner, Charles-Eugène Frenette, after having completed his commercial and classical studies, did follow courses in accounting at the École des Hautes Études Commerciales de Montréal wherefrom in 1941 he obtained a degree from the "Accountants" branch;

That in 1946 he presented a written application to the Institute of Chartered Accountants of Québec, to be admitted as member of this institute and that he has submitted this proposed act to the board of this institute;

That the qualifications of the petitioner, his practical and theoretical knowledge, and equity, justify his request to be admitted as a member of the Institute of Chartered Accountants of Québec, upon payment of the fees usually exigible;

Whereas it is expedient to grant this prayer;

Therefore, His Majesty, with the advice and consent of the Legislative Council and of the Legislative Assembly of Québec, enacts as follows:

Admission autorisée. **1.** Sur paiement des honoraires d'admission ordinaires, l'Institut des comptables agréés de Québec est autorisé à admettre et à reconnaître ledit Charles-Eugène Frenette comme membre dudit institut.

1. Upon payment of the regular admission fees the Institute of Chartered Accountants of Quebec is authorized to admit and recognize the said Charles-Eugène Frenette as a member of the said Institute.

Entrée en vigueur. **2.** La présente loi entrera en vigueur le jour de sa sanction.

2. This act shall come into force on the day of its sanction.